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تذکر به »رئیسی« 

هر سه روز یک نفر 

اخبار ویژه ...

محمدجواد آذری جهرمی، وزیــر ارتباطات دولت روحانی در مورد 
حوادث اخبر در توییتر نوشت: جای تامل دارد که چرا انتخابات در آمریکا 
یا شبه کودتا در روسیه از بسیاری از رخدادهای سیاسی کشور مورد توجه 

رسانه ها و دنبال کنندگان اخبار قرار می گیرد!

محمد سعید احدیان دستیار رسانه ای و سیاسی رییس مجلس شورای 
اســامی در واکنش به اظهارات عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
اطاعات مبنی بر اینکه »ســه برابر نیاز کشــور اینترنت تأمین کرده ایم« در 
حســاب توئیتری خود نوشــت: از دو حالت خارج نیست؛ یا خبر ندارید 
وضع اینترنت چیســت یا خبر دارید و اینگونه ســخن می گویید. در هر دو 

صورت وای بر مردم و کسب و کارهای اینترنتی!

علی مطهری، نماینده ادوار مجلس در توییتر نوشــت: ماجرای  گروه 
واگنر در روســیه هشداری اســت به روس گراهای درون نظام جمهوری 
اسامی که بیش از این منافع مردم ایران را به منافع روسیه گره نزنند و خود 
را از ماجرای اوکراین کنار بکشند؛ بدانند که روسیه تکیه گاه محکمی نیست 

و به سیاست »نه شرقی نه غربی« باز گردند.

نماینده مردم تبریز در مجلس از دعوت به مناظره علی نیکزاد نایب رئیس 
اول اجاسیه سوم مجلس درخصوص ماجرای واگذاری شاسی بلندها خبر 
داد.احمد علیرضابیگی نماینده مردم تبریز با اعام خبر دعوت از علی نیکزاد 
نماینده مردم اردبیل و نایب رئیس اول اجاســیه سوم مجلس درخصوص 
مســاله واگذاری خودروهای شاســی بلند، گفت: آقای دکتر نیکزاد هفته 
گذشــته در جمع مســئولین و دبیران احزاب در اردبیل در توضیح موضوع 
واگــذاری خودروها مطالبی را خــاف واقع بیان کرده بود و اینطور عنوان 
کرده بود که این قرارداد مربوط به قبل بوده و مشکلی نداشته و حرف هایی 
مانند این که من ایشان را به مناظره در این زمینه دعوت کردم. وی ادامه داد: 
ایشان به عنوان کسی که ظاهرا این واگذاری خودروها را مشروع می دانسته 
و من به عنوان کسی که واگذاری خودروها را غیرمشروع می دانم، از ایشان 
دعوت کردم حالا در دانشگاه تهران، در تبریز، در اردبیل یا در هرجایی که 
عدالتخواهان پذیرای ما و میزبان ما برای برگزاری مناظره باشند، در حضور 
رسانه ها مناظره داشته باشیم که یک روشنگری در این خصوص اتفاق بیفتد.

مجیدرضــا حریری رئیس اتاق بازرگانــی ایران و چین در واکنش به 
اظهارات مصباحی مقدم، عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام در توییتر 
نوشــت: جناب آقــای مصباحی مقدم! احتراما به اطاع می رســاند وعده 
غذایی رایج در چین چهار وعده است.غامرضا مصباحی مقدم عضو مجمع 
تشخیص مصلحت نظام گفته بود: مردم چین قانع هستند و به یکی دو وعده 

غذا در شبانه روز اکتفا می کنند، اما مردم ما این گونه نیستند.

»مهرداد بذرپاش« در جلســه شــورای عالی هواپیمایی با قدردانی از 
تاش مجدّانه شــرکت های دخیل در پروازهــای حج از جمله هواپیمایی 
جمهوری اسامی ایران، سازمان هواپیمایی کشوری و... اظهار کرد: عملیات 
حج عملیات وســیع و گســترده ای است که در این شرایط سخت به لطف 
خدا با زمان بندی مشــخص با موفقیت انجام شــد. در این جلسه همچنین 
با اشــاره به انسداد سایت های غیرمجاز، آژانس های متخلّف و سایت های 
مجازی که خارج از قیمت مصوب بلیت عرضه می کنند، مقرر شد به برخی 
از شــرکت های هواپیمایی که خــارج از آیین نامه ها عمل می کنند، دو هفته 
فرصت داده شود تا مطابق ضوابط الزامی عمل کنند. در جلسه مذکور »محمد 
رضوانی فــر« مدیرکل گمرک جمهوری اســامی ایران نیز تصریح کرد که 

تأمین قطعات طی هفته های آتی سرعت بیشتری بگیرد.

میثم لطیفی رئیس ســازمان اداری و اســتخدامی در بخشــنامه ای به 
دســتگاه های اجرایــی موضوع ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشــوری، 
بانک ها، شــهرداری ها و ســایر نهاد های عمومی اعام کرد که ساعت کار 
خدمت حضوری تمامی کارکنان خود و ســایر افراد شاغل )اعم از رسمی، 
پیمانی، قراردادی، شــرکتی و...( را حداکثر تا ســاعت ۱۳:۰۰ قرار دهند و 
مابقی ساعات کار موظفی را از طریق دورکاری با تمهیدات لازم جبران کنند.

محمدرضــا باهنــر دبیر جبهه پیروان خط امــام و رهبری در رابطه با 
انتخــاب رئیس جدید جبهــه اصاحات ایران گفت: بــه هرحال جریان 
اصاحــات هم حــق دارد و می تواند در چارچوب نظام فعالیت های خود 
را انجام دهند و دور هم جمع شده و کار انتخاباتی یا فعالیت سیاسی کنند. 
وی افزود: افرادی از جریان اصاحات که پایبند به انقاب اسامی هستند 
و در چارچوب نظام فعالیت می کنند باید بیایند و فعال بشــوند و به مســاله 
مشارکت کمک کنند. این گونه نباشد که دوباره در جریان اصاحات شاهد 
آن باشیم که جریانی تندرو به دنبال فتنه گری، اغتشاش و هنجارشکنی ها و 
این مدل کارها برود. عضو شــورای ائتاف نیروهای انقاب اسامی تاکید 
کرد: در غیر این صورت، بنده افراد بسیاری را از این جریان می شناسم که 
انســان های متدینی هستند و انقاب و نظام را قبول دارند اما به عنوان مثال 
باهنر را قبول ندارند، خب این اشــکالی ندارد. بحث بنده این هســت، که 
این دوستان رقیب حزبی باشند و خدایی نکرده خود را رقیب نظام قلمداد 
نکنند، بیایند رقابت ســالم حزبی و سیاسی در کشور انجام بدهند که اتفاقا 

ما هم از آن استقبال می کنیم.

حجت الاســام رســول منتجب نیا، دبیرکل حزب جمهوریت ایران 
اسامی درباره انتخابات مجلس شورای اسامی و خبرگان رهبری در سال 

جاری، گفت: اهل تحریم انتخابات نبوده و نیستیم.

احمد نادری، عضو هیات رئیســه مجلس شــورای اسامی در جلسه 
علنی قوه مقننه تذکرات کتبی نمایندگان به رئیس جمهور و مسئولان اجرایی 
کشور را قرائت کرد. یکی از تذکر های قرائت شده در مجلس به تذکر جبار 
کوچکی نژاد و ۳۳ نماینده به رئیس جمهور، لزوم بازنگری در تیم اقتصادی 

دولت برای کنترل تورم و افزایش قیمت ها اختصاص داشت.

معاون فناوری های نوین بانک مرکزی گفت: در دو ماه اول ســال ۱۴۰۲، 
به طور متوسط در هر سه روز تنها یک نفر به جرم چک برگشتی وارد زندان شده 
است که این رقم در مقایسه با اردیبهشت ماه سال قبل کاهش ۴۳ درصدی را نشان 
می دهد. این در حالی است که در سال ۱۳۹۶ و پیش از تصویب و اجرایی شدن 

این قانون، تعداد زندانیان چک در هر روز بالغ بر ۱۰ نفر بوده است.

سیاسی

 

سرویس سیاسی - سخنگوی اقتصادی دولت 
با تشــریح آثار زیان بار اسناد عادی در جامعه  ابراز 
امیدواری کرد بــا تعیین تکلیف طرح الزام به ثبت 
رسمی معامات  در مجمع تشخیص  مصلحت  پس 
از تأکید روز گذشــته رهبــر انقاب ، هم معامات 
اماک و اراضی برای مردم اطمینان بخش شــود و 
هم با شفافیت  و رصد بتوان بساط فرارهای مالیاتی  
و سوداگری  و فساد و زدوبند در این حوزه را برچید.
»ســید احسان خاندوزی« با قدردانی از توجه 
رهبــر معظم انقــاب به یک معضل ریشــه دار و 
تاکید ایشــان بر تسریع در سلب اعتبار از معامات 
غیررســمی اموال غیرمنقول اظهار داشت: یکی از 
معضــات نظام حقوقی و اقتصادی ایران که موانع 
بســیار زیادی بر ســر اهــداف مقررات گذاری و 
تنظیم گری و شــفافیتِ حکمرانی و مسیر مبارزه با 
فساد و تحقق عدالت ایجاد کرده، رواج و فراگیری 
اسناد عادی در معامات مربوط به زمین و اماک و 
مســتغات و امثال آن است که تقریباً هیچ کشور و 
نظام  اقتصادی پیشرفته و مترقی سراغ نداریم که این 

مسأله را دهه ها قبل حل و فصل نکرده باشد.
ســخنگوی اقتصادی دولت گفت: اطاعات 
مراکز پژوهشی حاکی از آن است که حدود یک سوم 

اموال غیرمنقول کشور فاقد پاک ثبتی هستند و کد 
یکتای شناسایی اموال غیرمنقول ندارند و معامات 
در این بخش به صورت عــادی و قولنامه ای انجام 

می شود.
وی افزود: البته معامله دو سوم دیگر این اموال 
هم که دارای پاک ثبتی هســتند، به دلایل مختلف 
از جمله تفکیک معامات غیرمجاز عرصه و اعیان 
و امثال آن به صورت غیر رســمی انجام می شود اما 
برآوردها حاکی ســت یک سوم معامات تملیکی 
)مالکیتــی( اراضی  و اماک و مســتغات با اموال 

غیرمنقول صرفاً به صورت فرد عادی انجام شود.
وزیر اقتصاد با بیان اینکه معامات غیررسمی 
حداقل ۳ مشــکل اصلی در کشور ایجاد می کند، به 
تبیین پیامدها و آثار منفی آن پرداخت و گفت: اولین 
مسأله این است که اشخاص ثالث از انجام معامات 
عادی و قولنامه ای بی خبرند و به راحتی می شود یک 

ملک یا واحد ساختمانی را به چند نفر فروخت.
خانــدوزی در بیان مشــکل دوم توضیح داد 
که به دلیل عدم اطاع دســتگاه های حاکمیتی از این 
معامات و عدم نظــارت بر آنها، دولت نمی تواند 
فرایند تنظیم بازار مسکن، تعهدات مالی اشخاص 
و شناســایی افراد فقیر و غنی را به صورت درست 
انجــام دهد و فرارهای مالیاتــی را در پی دارد. وی 
ادامه داد: مشــکل سوم این است که اسناد عادی به 
جهت آنکه راحت قابل جعل و تغییر هستند، همواره 
موجب بروز مشکل تعارضات و اختافات حقوقی 

و قضایی می شوند.
به گفته ســخنگوی اقتصادی دولت، سالانه 
تعــداد زیــادی از پرونده های قضایــی مربوط به 
همین معضات اســت که هم مردم و خانواده ها را 
گرفتار و هزینه های ســنگین ایجاد می کند و هم در 
مشکات زیادی از جمله اطاله رسیدگی به دعاوی 
در دســتگاه قضایی را در پی دارد که ناشی از پدیده 
اسناد عادی ست که متأسفانه در کشور ما وجود دارد.

خاندوزی خاطرنشــان  کرد: مجلس شورای 
اسامی با آسیب شناســی در این خصوص تاش 
کرد با تصویب طرح الزام به ثبت رســمی معامات 

اموال غیرمنقول معضل اســناد عادی در کشور را از 
طریق اعتبارزدایی از آنها و تشویق و ترغیب به اسناد 
رسمی حل و فصل کند که این طرح با ایراد شورای 
نگهبان مواجه و موضوع برای بررسی در دستورکار 

مجمع تشخیص مصلحت نظام قرار گرفت.
وزیر اقتصاد تصریح کرد: پیش از آنکه در نامه ای 
به رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام موانع اصلی 
اقتصادی که اجازه تحقق اهدافِ پیشرفت و عدالت 
نمی دهند را تبیین کنم، خواســته بودم که مجمع در 
خصوص این معضل گره گشایی کند تا بتوانیم شاهد 

رهایی از این مشکل باشیم.
خاندوزی معتقد است حل این معضل نه  تنها 
امکان شــفافیت و رصد را بــرای حاکمیت فراهم 
می کند، بلکه اعتمــاد را به مردم و فعالان اقتصادی 
و خانواده ها برمی گرداند تا بتوانند به معامات خود 
در این زمینه اتکا کنند و جلوی بسیاری از زدوبندها، 
مفاســد، رشوه ها و ســوداگری در عرصه زمین و 
اماک و مســتغات را که موجب تزاید تقاضا شده 
و قیمت هــا را بالا می برد و قدرت خرید مردم را در 
بخش زمین و ساختمان به صورت مضاعف کاهش 
می دهد، می گیرد. وی در ادامه متذکر شــد که تا این 
بستر و پیشــرفت وجود نداشته باشد، تاش های 
وزارت اقتصاد برای اینکه بتواند مالیات بر سفته بازی 
و ســوداگری در کشــور اخذ کند که قانون آن در 
مجلس در حال نهایی شــدن است، بی نتیجه بوده و 

زمینه  این کار وجود نخواهد شد.
سخنگوی اقتصادی دولت با اشاره به دیدارش 
با رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام برای بیان 
نظراتش و درخواســت کمک به دولت با تسریع در 
تعیین تکلیف طرح الزام به ثبت رســمی معامات، 
گفت: امیدواریم رهنمود و فرمایشــات گره گشای 
رهبر انقاب در دیدار مســئولان قوه قضاییه فصل 
نوینی باشد که بتوانیم یک معضل دیرینه را که چند 
دهه گریبانگیر کشور شده و آثار شوم و نکبت باری بر 
حوزه اقتصادی و اجتماعی و حقوقی و روانی جامعه 
ما در طول سال های گذشته گذاشته حل و فصل کنیم  

و وارد دوره تحول جدیدی در این زمینه شویم.

۳ پیامد منفی اسناد غیررسمی و امیدواری خاندوزی برای حل یک معضل

دلخوش اباتری نماینده مجلس :

آقایان فکری برای ساماندهی اقتصادی کنند؛ نه اینکه بگویند چه 
کسی چقدر غذا بخورد

فریدون عباسی نماینده مردم در مجلس:

بزرگان جناح های سیاسی، موضوعات را 
به نقد بگذارند

ســرویس سیاسی- فریدون عباســی درباره 
اظهارات اخیر حجاریان درباره دولت سیزدهم اظهار 
داشــت: مشــکات دولت ها را معمولاً با دو دیدگاه 
می توان مورد بررســی قرار داد؛دیدگاه نخست این 
است که ببینیم شرایط جهانی چگونه است و نظریه ای 
که دولت ها به لحاظ اقتصادی به آن معتقدند، چیست 
که بتوان از شــرایط جهانی در جهت منافع کشور از 

آن استفاده کرد.
وی افزود: مساله دوم این است که آنها چه چیزی 
را از دولــت قبل بــه ارث برده اند و اینکه دولت قبل 
چگونه با شــرایط اقتصادی برخورد و آن را به دولت 
بعد منتقل کرده است. عضو کمیسیون انرژی مجلس 
شورای اسامی عنوان کرد: اگر به شرایط جهانی نگاه 
کنیم، درمی یابیم که همه دولت های جمهوری اسامی 
ایــران با بحث تحریم ها و کارشــکنی های خارجی 
مواجه بوده اند؛ موضوع تحریم همواره مطرح بوده اما 
در دوره ای سهل تر و در دوره ای سخت تر گرفته شده 
است نه اینکه به طور کامل از میان برداشته شده باشد.
عباســی با تاکید بر اینکه سیاســت کشورهای 
متخاصم با جمهوری اســامی ایران کاما مشخص 
اســت، اظهار داشــت: آنها در جهت تغییر نظام و از 
بین بردن انقاب اســامی حرکت می کنند و فرقی 
نمی کند که چه دولتی ســر کار باشــد و فقط نسبت 
به دولت هایی کــه در ایران به نظریه مقاومت معتقد 
هستند، ســختگیری بیشتری می شود. وی بیان کرد: 
دولت اول احمدی نژاد و آیت الله رئیسی دولت هایی 
هستند که به نظریه مقاومت نزدیک  هستند؛ اما دولت 
روحانی به بحث تهدیدزدایی توجه نداشت و بیشتر 
دنبال نظریه تنش زدایی بود و اساساً نظریه مقاومت را 

قبول نداشت.
نماینده مردم کازرون در مجلس شورای اسامی 
تصریــح کــرد: دولت های غربی بــا دولتی که قابل 
مماشات تر است و در مختصات فکری آنها حرکت 
می کند، همراهی دارند. رییس اســبق سازمان انرژی 
اتمی ایران افزود: غربی ها بر دولتی که قاعده بازی آنها 
حرکت کرده و در تنش زدایی از اصول غربی استفاده 
کند، مسلط تر هستند و به همین دلیل اینگونه دولت ها 

در ظاهر موفق تر به نظر می رسند که چنین بایی در 
مواجهه با غربی ها بر ســر دولت یازدهم و دوازدهم 

آمد.
عباسی تاکید کرد: در شرایط کنونی به دلیل اینکه 
نظریه مقاومت پررنگ تر شــده  است و ما توانسته ایم 
دستاوردهایی را در منطقه و سیاست خارجی به دست 
آوریم، فشــار اقتصادی و تهاجم رسانه ای و فرهنگی 
از سوی کشورهای متخاصم علیه دولت فعلی بسیار 
است.عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسامی 
افزود: در چنین شرایطی بهتر است هر کسی از بزرگان 
و جناح های جریان سیاسی، شرایط زمان خودش را 

بشناسد و درک درستی از آن داشته باشد.
نماینده مردم کازرون در مجلس گفت: از جناح 
های سیاسی انتظار می رود نسبت به تضعیف دولت 
اقــدام نکننــد و اجازه بدهند دولــت کار خود را به 
درستی انجام دهد. عباسی با تاکید بر اینکه همه باید 

باهــم در چارچوب نظام حرکت کنیم، افزود: جریان 
های سیاســی باید از بیــان حرف های کلی گرایی و 

حزب گرایی خودداری کنند.
ایــن نماینده مجلس با یادآوری اینکه دو قطبی 
سازی در جامعه ضربه به انسجام کشور است، تاکید 
کرد: اکنون کشــور به وحدت و انسجام بیشتری نیاز 
دارد.وی از تئــوری پردازان و چهره های سیاســی 
خواست تا دیدگاههای خود را در بعُد اندیشه و نظریه 
پردازی در دانشــگاه ها به بحث بگذارند و بی جهت 
این موارد را به صحنه مطبوعات نکشانند تا به انسجام 

جامعه خدشه وارد نکند.
عباسی افزود: از بزرگان جناح های سیاسی کشور 
انتظــار می رود چارچوب نظام را حفظ کنند و اجازه 
بدهند در محیط هایی که نظریات کارشناسی بررسی 
می شود، در همان محیط نظریات به نقد گذاشته شود 

و کار به سطح جامعه کشیده نشود.

نماینده مردم کازرون در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر پرهیز از ایجاد دو دستگی در جامعه در سال منتهی به انتخابات گفت: بزرگان جناح های 
سیاسی کشور، چارچوب نظام را حفظ کنند و اجازه بدهند در محیط های دانشگاهی، موضوعات به نقد گذاشته شود.

 اگــر به شــرایط جهانی نــگاه کنیــم، درمی یابیم کــه همه دولت هــای جمهوری 
اســامی ایران بــا بحــث تحریم هــا و کارشــکنی های خارجی مواجــه بوده اند؛ 
موضــوع تحریــم همــواره مطرح بوده امــا در دوره ای ســهل تــر و در دوره ای 
ســخت تر گرفته شــده اســت نه اینکه به طور کامل از میان برداشــته شده باشد.

ســرویس سیاسی- در جلسه 
اعضای شورای مرکزی خانه احزاب 
با معاون سیاسی وزارت کشور مقرر 
شد کارگروه مشــترک دفتر سیاسی 
وزارت کشــور و خانه احزاب برای 
تمرکز بــر قوانین مرتبــط با حوزه 
فعالیت سیاســی و انتخابات تشکیل 

شود.
جلســه تبادل نظــر و گفت و 
گوی اعضای شــورای مرکزی خانه 
احــزاب، با معاون سیاســی وزارت 
کشــور و رئیس ستاد انتخابات و نیز 
مدیرکل سیاســی و رئیس کمیته سیاســی ستاد انتخابات کشور برگزار شد. بر 
اســاس این گزارش، در این جلسه که به ریاست محمدرضا غامرضا معاون 
سیاســی و رئیس ستاد انتخابات کشور و با حضور منوچهر متکی رئیس خانه 
احزاب برگزار شد، در خصوص سند تهیه شده از سوی دفتر سیاسی با عنوان 
»راهبرد دولت در خصوص احزاب و گروه های سیاســی«، چگونگی اجرای 
قانون شــفافیت و نظارت مالی فعالیت های انتخاباتــی در انتخابات مجلس 
شورای اسامی مصوب ۱۳۹۸ مجلس شورای اسامی، بحث و تبادل نظر شد.
رئیس ستاد انتخابات کشور گفت: ستاد انتخابات ملزم به انتشار فهرست 
احــزاب قانونی برای ایفــای نقش در انتخابات )با توجه به قانون انتخابات در 
حال بررســی در صحن مجلس شورای اسامی و موضوع تهیه فهرست های 
انتخاباتی( اســت که در این زمینه بایســتی کمیسیون احزاب آخرین فهرست 
احزاب قانونی دارای پروانه فعالیت معتبر و تمدید شده را ارائه دهد؛ از همین 
رو لذا احزابی که هنوز نسبت به برگزاری مجامع عمومی و تشکیل ارکان حزب 
مطابق اساســنامه در موعد زمانی و حدنصاب قانونی اقدام نکرده اند تا پایان 

شهریور نسبت به این موضوع اقدام کنند. 
در این جلســه غامرضا با تأکید بر اهمیــت نقش نمایندگان احزاب در 
کمیســیون فرا قوه ای ماده ۱۰ احزاب کــه وظیفه نظارت بر فعالیت احزاب و 
صدور مجوزها تأسیس و تمدید پروانه فعالیت را دارد، اظهار داشت: با توجه 
به پایان دوره عضویت نمایندگان قبلی، برگزاری انتخابات جهت تعیین اعضای 
جدید در دستور کار هست، لیکن صرفاً احزاب دارای پروانه فعالیت معتبر که 
مجامع عمومی خود را مطابق اساسنامه در مهلت قانونی برگزار کنند می توانند 
در این انتخابات شرکت کنند. در این جلسه اعضای خانه احزاب، از ۳ فراکسیون 
اصاح طلب، اصولگرا و مســتقلین، به ایراد نظرات خود در خصوص مسائل 

جاری سیاسی و همچنین انتخابات آتی مجلس شورای اسامی پرداختند.
غامرضا معاون سیاســی و متکی رئیس خانه احزاب نیز در جمع بندی 
مطالب با اشــاره به لزوم ایفای نقش احزاب در انتخابات، مقرر کردند: جهت 
افزایش تعامل سیاسی و همچنین بهره گیری از نظرات احزاب در فرایندهای 
قانونی، کارگروه مشــترک میان دفتر سیاسی و خانه احزاب تشکیل شود. این 
کارگروه مشترک بر روی مواردی چون، سند راهبرد وزارت کشور در خصوص 
احزاب و گروه های سیاسی، پیش نویس آئین نامه قانون نحوه فعالیت احزاب 
و پیش نویس آئین نامه اصاحات قانون انتخابات مجلس شــورای اسامی، 

متمرکز خواهد شد.

سرویس سیاسی -نماینده مردم 
چابهار در مجلس شــورای اسامی 
گفت: در ســال مهار تــورم مصوبه 
مجلــس مبنی بر کاهــش مالیات بر 
ارزش افــزوده کالاهای اساســی و 
همچنین معافیت دارو از پرداخت این 
مالیات اهمیت زیادی دارد. معین الدین 
سعیدی درباره مصوبه مجلس مبنی بر 
اینکــه واردات داروهای ضروری و 
تجهیزات پزشــکی فاقد مشابه تولید 
داخل از پرداخــت مالیات بر ارزش 
افــزوده معاف و نرخ مالیات کالاهای 
اساسی یک درصد تعیین شد، گفت: مالیات بر ارزش افزوده ۹ درصد تعیین شده 
بود که دولت لایحه کاهش مالیات بر ارزش افزوده دارو و کالاهای اساسی را ارائه 
داد و مجلس نیز آن را به تصویب رساند که این مصوبه در سال مهار تورم اهمیت 
زیادی دارد.وی با اشاره به اینکه این مصوبه بعد از قانونی شدن تأثیر مستقیمی بر 
کاهش قیمت کالاهای اساسی خواهد داشت، گفت: متأسفانه الان قیمت بسیاری 
از کالاهای اساسی بالاست، اما این مصوبه منجر به کاهش قیمت کالاهای اساسی 

خواهد شد.
سعیدی درباره معافیت واردات دارو از مالیات بر ارزش افزوده، بیان کرد: این 
کار باعث می شود مشکاتی که بعضاً در تأمین داروهای اساسی خانوارها وجود 
دارد، مرتفع شــود. این مصوبه حتمــاً تأثیر مثبت خودش را روی کاهش قیمت 
کالاهای اساسی و دارو می گذارد.نماینده مردم چابهار در مجلس شورای اسامی 
ادامه داد: حال که قرار است مالیات بر ارزش افزوده دارو و کالاهای اساسی کاهش 
یابد، از دولت انتظار داریم در تعرفه گمرکی واردات خودرو که ۱۷۱ درصد تعیین 

شده است، تجدیدنظر کند و تعرفه گمرکی خودرو را کاهش دهد. 
سعیدی اظهار داشت: اگر دولت معتقد به شکست انحصار مافیای خودرو 
اســت و به واردات خودرو اعتقاد دارد، علی القاعده باید تعرفه گمرکی واردات 
خــودرو را کاهش دهد. در همه جای دنیا تعرفه گمرکی داریم اما باید میزان این 

تعرفه معقول شود.

سرویس سیاسی  -رئیس کمیته تحقیق و تفحص از حقوق های نجومی در 
مجلس شورای اسامی توضیحاتی پیرامون انتشار فیش حقوقی منتسب به وی ارائه 
کرد. مالک شریعتی نیاسر نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسامی ، نوشت: 
»از اول معتقد و عامل به  شفافیت مسئولان بویژه اموال بودم. چرا این فیش 
تاکنون منتشر نشده؟ چون "فقط در اختیار مدیریت مجلس" بوده و صادر نمی شده 

)توضیح بیشتر با رئیس و سخنگوی مجلس(
با استقبال از شرایط پیش آمده:

دریافتی نمایندگانی که از مجلس حقوق می گیرند، بین ۲۰ تا ۲۴ میلیون تومان 
است. البته بنده حقوق هیات علمی می گیرم و مابه التفاوت را مجلس می دهد. اگر 
قرار بود یک بخشدار هم، هزینه اجاره دفتر، خودرو، چند کارمند و سایر هزینه های 

کارش را نقدا بگیرد، بسیار بیشتر از هزینه نمایندگی می شد.
کاش نمایندگان هم امکانات ثابت داشتند اما فعا مخارج اداری را به صورت 
نقدی از مجلس می گیرند و خودشان باید هزینه دفتر، حقوق کارمندان، هزینه های 
جاری تلفن و احیانا اجاره مسکن را بدهند.البته ابزار تفکیک نیاز فردفرد نمایندگان 
به هر مورد وجود ندارد لذا اگر نماینده ای اجاره مسکن نمی دهد، می تواند پولش را 

برای کارمند بیشتر یا اجاره دفتر وسایر وظایف نمایندگی هزینه کند.
مبلغ ودیعه مســکن مذکور را طبق وعده اول مجلــس، برای وام ضروری 
مراجعان در بانک رسالت گذاشته ام. طبعا نماینده مجاز به استفاده شخصی نیست، 

اما بررسی آن تقواسنج می خواهد.«

رئیس ستاد انتخابات کشور خبر داد؛

تشکیل کارگروه مشترک میان دفتر 
سیاسی وزارت کشور و خانه احزاب

سعیدی نماینده مجلس ؛

دولت در تعرفه واردات خودرو 
تجدیدنظر کند

چرا فقط یک فیش؟!

سرویس سیاسی-یک نماینده مجلس گفت مردم 
در حال حاضر در فشار اقتصادی هستند آقایان فکری به 
حال ساماندهی اقتصادی کنند نه اینکه بگویند چه کسی 

چقدر بخورد و چقدر نخورند.
کاظم دلخوش اباتــری درباره اظهارنظر یکی از 
اعضای مجمع تشخیص مصلحت نظام مبنی بر اینکه 
مردم باید مانند مردم برخی از کشــورها برای توسعه 
و رشــد اقتصادی روزی یــک یا ۲ وعده غذا بخورند 

و صرفه جویــی در پیش گیرند، گفت: به نظر من این 
حرف ها حرف های زائدی اســت، حرف هایی است 
که در شــرایط فعلی ضرورتی ندارد. نماینده مجلس 
شــورای اسامی با بیان این که مردم در حال حاضر در 
فشار اقتصادی هستند، عنوان کرد: یک سطل ماست ۷۰ 
هزار تومان شده است و از نظر مواد پروتئینی و تقویتی و 
آن چیزی که باید به مردم برسد، به آنها کامل نمی رسد.
وی خاطرنشان کرد: من اعتقادم این است که رفع 

مشــکل به این ها نیست، آقایان باید بنشینند و در فکر 
ســاماندهی اقتصادی باشند نه اینکه بگویند چه کسی 

چقدر بخورد و چه کسی چقدر نخورد!
نماینده صومعه سرا یادآور شد: البته صرفه جویی 
جای خود را دارد »کُلُواْ وَاشْرَبوُاْ وَلاَ تسُْرفُِواْ«)بخورید، 
بیاشامید ولی اســراف نکنید(؛برای مثال من قند دارم 
و بایــد روزی ۵ وعده بخورم، اما ۵ وعده را که ســیر 

نمی خورم. به نظرم این حرف ها ضرورتی ندارد.
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